

Feras ALSoufi is a Canadian Citizen was born & living in Dubai in 1982, married with two beautiful kids, ALSoufi holds an MBA, Master in Business Administration from the university of Worcester in London, England. With over 10 years of experience globally & locally in managing firms, ALSoufi has held senior roles with leading international brands and provided his sales and marketing expertise to world-renowned companies, including Best Food Company, Al Soufi Trading Establishment, Best Buy & Goldman Sachs. General manager at Best Food Company, before that a general manager at Al Soufi Trading Establishment, ALSoufi was responsible for several tasks and aspects across the firms strengthening his competences.

In his current role as general manager of Best Food Co, ALSoufi continues to his cross-continent experience and valuable insights to effectively lead Best Brand equity and growth strategy while capturing existing and emerging markets movements and global trends. Under ALSoufi leadership, Best Food Co is achieving sustainable growth in market share and international exposure.

Al Soufi works closely with the production facilities manager in order to keep up with the recent trends & technologies. Fluent in English & Arabic, He can speak German as he have studied & worked in Germany for almost 3 years and a bit of Russian too as His wife is Ukrainian.

فراس الصوفي مواطن كندي ولد ويعيش في دبي عام 1982 ، متزوج ولديه طفلان جميلان ، حاصل على ماجستير في إدارة الأعمال ، ماجستير في إدارة الأعمال من جامعة ورسستر في لندن ، إنجلترا. مع أكثر من 10 سنوات من الخبرة على الصعيدين العالمي والمحلي في إدارة الشركات ، تولى الصوفي مناصب عليا مع العلامات التجارية العالمية الرائدة وقدم خبرته في المبيعات والتسويق لشركات مشهورة عالميًا ، بما في ذلك أفضل شركة للأغذية ومؤسسة الصوفي التجارية وبيست باي وجولدمان ساكس و المدير العام لشركة Best Food Company ، وقبل ذلك كان المدير العام في مؤسسة الصوفي التجارية ، كان الصوفي مسؤولاً عن العديد من المهام والجوانب عبر الشركات لتعزيز كفاءته.

في منصبه الحالي كمدير عام لشركة Best Food Co ، يواصل الصوفي تجربته عبر القارات ورؤى ثاقبة لقيادة أفضل إستراتيجية للعلامة التجارية والنمو بشكل فعال أثناء النقاط حركات الأسواق الحالية والناشئة والاتجاهات العالمية. تحت قيادة الصوفي ، تحقق Best Food Co نموًا مستدامًا في حصتها في السوق والتعرض الدولي.

يعمل الصوفي عن كثب مع مدير مرافق الإنتاج من أجل مواكبة الاتجاهات والتقنيات الحديثة. يجيد اللغتين الإنجليزية والعربية ، ويمكنه التحدث باللغة الألمانية حيث درس وعمل في ألمانيا لمدة 3 سنوات تقريبًا وقليلًا من الروسية أيضًا لأن زوجته أوكرانية.